
Protok6l Nr 104/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 6 listopada2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan f arczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlonkowie Zarzadu'.
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

orazt Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
wojciech osinski - nacz. wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i promocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy sluzby zdrowia.
5. Rozpatrzenie wniosku zlo2onego przez Stowarzyszenie na rzecz dzieci upo6ledzonych

umyslowo ,,Dzieciom RadoSc" w lgnacowie o wprowadzenie zmian w umowie nr gl2O17ls
o realizacjq zadania publicznego pt.: ,,Mazowiecki Turniej Hokeja Halowego Olimpiiad
Specjalnych lgnac6w 2017",

6. Ogloszenie XVI edycji Nagrod Powiatu Mihskiego Laura 2017.
7. Podjgcie uchwaly w sprawie ogloszenia ll przetargu na sprzeda2 niezabudowarrej

nieruchomosci polozonej w Sulejowku przy ulicy Hotelowej.
8. Podjqcie uchwaly w sprawie wynajqcia czqsci dziatki nr 865121 w Mirisku Mazowieckim

przy ulicy Budowlanej 4 dotychczasowemu najemcy.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie sprzeda2y skladnikow majqtkowych Domu Pomocy

Spolecznej 5w. Jozefa w Mieni.
'10. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie powiatu
1'1. Sprawy ro2ne.
12. Przyjgcie protokolu posiedzenia w dniu 23 pa2dziernika
13. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad, 1

na 2017 rok.

2017 r.

Starosta - Antoni Jan f arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e p. Marek Pachnik poczul sig

lekcewazony przez Panow, powiedzial, 2e dlu2ej nie bqdzie czekat i opu6r:it
posiedzenie Zarzqdu.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory
zostal przyjgty jednoglosnie (nieobecny p. N_ukasz Bogucki, p. Marek pachnik).



Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:- nastqpifa zmiana na stanowisku Powiatowego Panstwowego Inspektora

sanitarnego, p, Dorota Boruta przeszla na emeryturg, obowiqzki przelgla p. Ewa
Elgas-Jurek, w uzgodnieniu z Wojewodzkim Inspektorem Sanitarnym ustalono, Ze
bqclzie ogloszony konkurs na to stanowisko,
- nastqpity zmiany na stanowisku Wojewodzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego
- Adam JgdraS oraz na stanowisku Komendanta Wojewodzkiego Panstwowej Strazy
Pozarnej zakonczyl pracQ p. Jaroslaw Kurek, a powolany Bogdan t_asica,
- odbyto siq podsumowanie wspolzawodnictwa Powiatowego Szkolnego Zwiqzku
Sportowego, powiat minski w regionie siedleckim zajql 15 miejsce,
- uczestniczyl w otwarciu Przedszkola Miejskiego Nr 5 w Minsku Maz.
- ut:zestniczyl w podsumowaniu projektu realizowanego przez ZSZ Nr 2 w lVinsku
Maz. (wizyta studyjna mfodziezy z Niemiec),
- wplyngta informacja z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej, ze dyrektor
PSDS - Justyna Juszczak olrzymala nagrodg Ministra,
- odbylo siq spotkanie z przedstawicielami Gminy Dqbe Wielkie, Gminy Minsk Maz.
i Miasta Mirlsk Mazowiecki w zakresie utworzenia przystanku kolejoweEo
w Stojadlach (przygotowane zostanie wspolne wystqpienie w sprawie przystanku
w Stojadfach),
- ul. Przemyslowa i most w ul. Budowlanej w Minsku Maz. sq przejezdne,
- wplynqto pismo firmy Collect Consulting z propozycjq ugody,
- przygotowana zostala propozycja dotyczqca Planu Transportowego,
- w dniu 3 listopada br. odbyt siq Konwent Wojtow i Burmistrzow Powiatu Minskiego,
na ktorym gtownymi tematami byly sprawy bezpieczenstwa oraz informacje odnosnie
mo;Zliwosci pozyskania srodkow przekazane przez Wicemarszalek Woiewodztwa
Ma;zowieckiego - Ewg Orzelowskq,
- uczestniczyl w jubileuszu 30-lecia firmy transportowej RUTA Spolka akcyjna,.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowaf o nastqpujqcych sprawach:- odbylo sig spotkanie w Kuratorium Oswiaty w zakresie realizacji specjalnyr:h
potrzeb edukacyjnych dzieci (obowiqzek zatrudnienia dodatkowego nauczyciela
wsFromagajqcego),
- uczestniczyl w zebraniu Wielkiego Go6cinca Litewskiego (dokonano podsumowania
roku).

Ad,4
Starosta Antoni Jan Tarczynski zwrocil sie do dyrekcji SPZOZ

o przedstawienie informacji o biezqcej sytuacji i realizacji inwestycji w SPZOZ,
sytuacji kadrowej i finansowej.
Dyr,ektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial,2e pod koniec listopada lub na
poczqtku grudnia na Oddziat Wewngtrzny przyjdzie jeden lekarz. Zwrocil uwagQ, ze
pojawia siq problem POZ w PoSwiqtnem, bo jeden lekarz sig rozchorowat, a drugi
wspomina o przejsciu na emeryturg. Dodal, 2e nale2y rowniez wzmocnic POZ
w lVinsku Maz.
Poinformowal, 2e przyszedl komunikat z NFZ o spotkaniu w sprawie rozliczenia
ubierglego roku i zasad naliczania ryczallu na przyszly rok (spotkanie ustalone na
srodg).
Starosta zwrocil sig do dyrektora o przekazanie informacji, ktore uzyska na
spotkaniu.



Z-ca dyrektora - Czeslaw Mazek powiedzial, ze modernizaqa przychodni do
kofrca listopada zostanie zakohczona (inwestycja tqcznie z wyposazeniem). Na dzien
dzisiejszy zaawansowanie robot jest 90% i nie ma zagrolenia realizaqi tej inwestyr:ji
Dodal, ze siec cieplownicza i wqzel cieplny w szpitalu wedlug wykonawcy zostanq
wykonane do kor'rca listopada. Zadanie dotyczqce wykonania ogrodzenia
i utwardzenia terenu zostanie wykonane do 15 listopada br. WyjaSnil, Ze na dostawg
wyposazenia apteki wykonawca ma termin do 15 listopada br.
Najwigkszy problem jest z najwigkszym zadaniem tj. modernizacjq szpitala etap L po
korekcie przerob miat byc nie wigkszy niL 2,3 mln zl. Przerob finansowy bqdzie
ok. 1 mln zl. Prace kontynuowane sq w piwnicy (wentylatornia), trwajq prace
wykonczeniowe na parlerze (poradnia K). Ogloszony zostat przetarg na wykonanie
dachu, podpisana zostaNa umowa na remont dachu na SOR. Drugi raz oglaszany byl
przetarg na remont dachu na oddziale wewnqtrznym (realizacja do 22.12. br.),

Starosta - Antoni JanTarczvnski zwrocil sig z pytaniem, czy w zwiqzku ztym,
ze nie zostanq zrealizowane roboty, a co za lym idzie nie zostanq wydatkowane
srotlki, czY w zwiqzku z tym przewidywana jest zmiana terminu, ktory byl
przewidziany na maj 2018 r.

P. Czeslaw Mazek powiedzial,2e przewiduje maNe przesuniqcie tj. o 1-2 miesiqce.
Starosta zwrocil sig z pytaniem, czy SPZOZ jest w stanie przerobic kwoty,

o ktore wystqpion o jeszcze na rok 2018.
Z-cia dyrektora SPZOZ powiedzial, 2e sq w stanie zrealizowac.
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil siq z pytaniem, jaka kwota nie zostanie
przerobiona w biezqcym roku.
P. czestaw Mazek powiedzial, ze nie zostanie wykonana kwota 1,3 mln zt.

Ad. 5

Z-ca naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedzia{a,
ze Stowarzyszenie na rzecz dzieci uposledzonych umyslowo ,,Dzieciom RadoSrc"
w lr;nacowie zwrocilo sig o dokonanie zmian w budzecie zadania pn. Mazowiecki
Turniej Hokeja Halowego Olimpiad Specjalnych lgnacow 2017. Pierwotnie byl
wpisany koszt medali 600 zl, a Stowarzyszenie otrzymalo od Stowarzyszenta
Olirnpiad Specjalnych Polska medale (bez kosziow), ale trzeba zakupic drukarkg
sublimacyjnq (do wykonania nadruku na medale), ktorej koszt to kwota G00 zt
(zmiana dotyczy tylko wydatkowania, koszty pozostalyby bez zmian).

Zarzqd wyrazil zgodg na wprowadzenie zmian w umowie nr gl2O17ls.

Ad. 6

P. Urszula Soroka powredziala, 2e corocznie Zarzqd Powiatu w listopadzie
oglersza kolejnq edycjg Nagrody Powiaiu Minskiego ,,LAURA". ZgNoszenia
kandydatow mozna przesylac w terminie do 31 grudnia br. Nastqpnie odczytala
przygotowane ogloszen ie.

Zarzqd Powiatu jednogloSnie postanowit oglosic XVI edycjq Nagrody Powiatu
Minskiego ,,LAURA".

Ad. 7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powtedzial, ze w dniu 30 sierpnia br. odbyt siq pierwszy przetarg na sprzedsz
nieruchomoSci polozonej w Sulejowku przy ul. Hotelowej. Wyja5nil, 2e wplynqlo
1 wadium, ale osoba nie zglosila siq na przetarg. Zaproponowal, ze ogtosic drugi



przetarg i utrzymac dotychczasowE cenQ wywolawczq w kwocie 150.000 zl +VAT
23%.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaiy w sprawie ogloszenia przetargu na sprzedaz
niezabudowanej nieruchomoSci potozonej w Sulejowku przy ulicy Hoterlowej;
przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Prcwiatu
opowiedzial sig jednoglo6nie (nieobecny p. M. Pachnik).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 652/17 w sprawie ogloszenia przetargu
na sprzeda2 niezabudowanej nieruchomo6ci polo2onej w Sulej6wku przy ulicy
Hotelowej.

Ad.8
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami powiedziat, ze dyrektor

Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz. 3 lata temu podpisala umowg z Wojewodzkim
Inspektoratem Ochrony Srodowiska w Warszawie na wynajgcie czqsci oziitt<i. WIOS
porrownie zw-rocit sig o przedlulenie umowy na kolejne 3 lata. Dodal, 2e na czgsci
dziatki WIOS postawil 5 gara2y metalowych i wykonal 1 miejsce parkingowe.
WyjaSnit, 2e czynsz miesigcznie wynosi 400 zl +23%VAf .

Nastqpnie odczytal projekt uchwaty w sprawie wynajqcia czqsci dzialki nr t\65121
w Minsku Mazowieckim Wzy ulicy Budowlanej 4 dotychczasowemu najemcy;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd Ppwiatu
opowiedzial sig jednogloSnie (nieobecny p. Marek Pachnik).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 653/17 w sprawie wynajgcia czgsci
dziirlki nr 865121 w Minsku Mazowieckim przy ulicy Budowlarrej 4
dotychczasowem u najemcy.

Ad. 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziata, 2e dyrektor Domu Pomocy

Spolecznej sw. Jozefa w Mieni poinformowala, 2e 1B pa2dziernika br. odbyl siq drr-rgi
przetarg na sprzeda2 ladowacza chwytakowego i przyczepy dwukotowej, ale nie
zostal rozstrzygnigty, ale jest szansa na sprzeda2 skladnikow za ni2szq cene.
W z:wiqzku z powyZszym przygotowany zostat projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy
sklerdnikow majqtkowych Domu Pomocy Spotecznej sw Jozefa w Mierni;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jednoglosnie (nieobecny p. Marek Pachnik).

zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr Gs4l17 w sprawie sprzedazy
skladnikow majqtkowych Domu Pomocy Spotecznej 5w. Jozefa w Mieni.

Ad. 10
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie 'zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biei:qcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczq.
- St;arostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim,
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Po2arnej w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Mihsku Maz.



- Zespolu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol im. M. Sktodowskiej-Curie Minsku Maz.
- centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mirisku Maz.
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Mirlsku Maz.
- Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Drcmu Dziecka w Falbogach,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego srodowiskowego Domu samopomocy w Minsku Maz.

Na:;tqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowal i nastqpujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaNy,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaNy,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek- za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo, nieobecny p. Marek Pachnik.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 655/17 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 11

Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil pismo firmy Projekt i Nadzor
Robot Drogowych Jakub Krol dotyczqce wydania opinii na podstawie z arl.. 1jb
ustawy o szczegolnych zasadach przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie
drorJ publicznych dla dokumentacji pn. ,,Projekt budowy ul. M. Dqbrowskiej w Minsku
Mazowieckim".

Doclal, ze dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych pozytywnie zaopiniowal powyzszy
wnircsek.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie pozytywnie zaopiniowal przedlo2one materialy
do wydania opinii dla przedmiotowego zadania.

Sekretarz Powiatu - Danuta Roguska przedstawila zbiorczq informac;jq rra
temat nieodplatnej pomocy prawnej za 2016 rok. Wyjasnila, ze z nieodprtatnej
pomocy prawnej skorzystalo 1500 osob (w punktach prowadzonycn przez
organizacjQ pozarzqdowq - 734 osoby, a w punktach, w ktorych uslugi Swiadczq
radcowie i adwokaci - 766 osob). Dotacja jakq powiat otrzym al na swiadc;zenie
nieodplatnej pomocy prawnej to kwota 375.624 zl (koszt 1 porady srednio wyniirsl
250 zl). Najwiqcej skorzystalo osob po 65 roku zycia i osob w wieku 20-24lata.
Dodala, 2e w okresie lll kwartatow 2017 r. z nieodplatnej pomocy skorzystato 984
osoby, kwota dotacji na2017 r. jest taka sama iwynosi 375.624 zl.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powiedzial, Ze w dniu
11 pa2dziernika br. odbyta sig kolejna rozprawa w Sqdzie Gospodarczym w Lublinie
z fi'mq Collect Consulting w sprawie wynagrodzenia za wykonane i niewykonane
roboty, Dodal, 2e wplynglo od pelnomocnika firmy pismo z propozycjq ugody,
wyjasnil, 2e na kolejne posiedzenie przygotowana zostanie propozycJa w tym
zakresie.
P, Wincenty Barlnicki dodal, ze kolejna rozprawa zaplanowana jest na 12 grudnia br.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedziat, ze Fund aqa ,,Dziqkujerny za
Wolnosc" zwrocila sie o zabezpieczenie kwoty 2,000 zl na zakup 25 pakietow
startowych.



Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq nazabezpieczenie kwoty na powyzszy cel.

Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, ze byli6my umowieniu na posietlzenie
na godz. 9.00. Dodal, 2e p.Marek Pachnik poczul siq urazony i zaproponowar
zmiang terminu posiedzenia. Stwierdzil,2e p. Marek Pachnik ma prawo poczuc l;ig
dotknigty. Powiedzial,2e zjego strony lekcewa2enia nie ma i nie bqdzie, a materialy
na posiedzenie zostaly przeslane.
Czlonek Zarzqdu -t-ukasz Bogucki powiedziat, ze nikogo nie lekcewazy, a to ze siq
zastanawia nad propozycjq, ktora zostala przekazana mailem w piqtek, to nie jest
lekt:ewazenie. Dodal, 2e ma prawo zapoznac siq z materialem i przedstawic jakqs
propozycjQ.
Stwierdzil, ze nikogo nie lekcewa|y i z wielkim szacunkiem odnosi sie do Starostv
i pcrzostalych czlonkow Zarzqdu
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze umowilismy sig na posiedzenie na
9od2.9.00, p. Marek Pachnik chodzil po Panow, wykonany zostal telefon. P. Marek
Pachnik poczul sig mocno dotknigty i powiedzial,2e skoro jest taka sytuacja, to nie
bqdzie w dniu dzisiejszym uczestniczyl w tym posiedzeniu, nawet zaproponowal
zmiang terminu posiedzenia, ale tego nie uczyniono, bo Panowie byli w Starostwie.
Starosta powiedzial, 2e ma prawo poczuc sig dotkniqty. Jezeli za po2no jest, gdy
materialy sq przesylane w piqtek to mogq byc przesylane w czwartek.
Dodal, 2e olrzymal od Wicestarosty informacjg dotyczqcq projektu budzetu i trakturje
to powaznie. Prace nad projektem budzetu trwajq od poczqtku pa2dziernika i aby
moc przedstawic propozycjq projektu odbyto szereg spotkan konsultacyjnych.
Starosta powiedzial, 2e na spotkaniu w dniu 13 lipca br, mowit, ze trzeba sig bgdzie
spotka6 i porozmawiac na temat projektu budzetu, bo to nie bgdzie proste.
wyjasnil, 2e zaproponowane zostaly regulacje placowe i byta na to z:goda,
w t'nigdzyczasie nastqpita zmiana rozporzqdzenia i zaproponowane Kwoty ol<azaly
siq za mate i lrzeba byto je podnie6c do 200 zl na etat. Decyzje dotyczqce nauczycieii
ogtaszane przez premiera spowodowalo po przeliczeniach obciqzenie budzetu 20'18
roku kwotq ponad 5 mln zl.Tojest duze obciqzenie i bqdzie w tej wysokosci obciqziac
kolerjne budzety. To co zostalo wypracowane to tylko maty fragment uwzglgdniaiqcV
wnirlski, kt6re byly zglaszane do budzetu i budzet nie bilansuje siq na kwotg ponad
17 mln zl., przy czym w tym jest kwota 5.'145.000 zl splat kredytow. Wyjasnil, ze
mamy 5 kredytow do sptacenia lqcznie do 2024 r.
Starosta stwierdzil, ze najwigksze emocje w projekcie budzetu wywolujq zadania
inwr:stycyjne. wyjasnil, 2e przyjglismy rozwiqzania polegajqce na tym, i:e do
przedstawionego materialu wpisano te zadania z obszaru drogowego, na ktore jest
mo;:liwosc pozyskania Srodkow zewngtrznych. Wyjasnil, ze dwa wnioski zlozone
zoslfaiy do wojewody i jeden wniosek do marszalka wojewodztwa (mozliworsc
pozyskania do 60% dofinansowania nie wiqcej niZ 4,2 mln zl). Wpisane zostaly
rowniez zadania, kt6re zgtosili wojtowie i burmistrzowie jako wspolfinansowanie
(50/50), wpisane zostalo rowniez zadanie dotyczqce mostu (na ktore nrozna
poz'yskac 90% dofinansowania). Dodal, 2e mamy zobowiqzania wobec gminy
Halinow i gm. Sulejowek (porozumienie z PKP PLK) i wiele mniejszych zadan.
W z:wiqzku z przebudowq mostu na ul. Budowlanej w Minsku Maz. wpisane zostalo
zadranie dot. przejscia dla pieszych po prawej stronie mostu, zadanie
w ul. Sosnkowskiego (przejscie pieszo-rowerowe). Wpisano rowniez kwotg na miarg
mo2:liwoSci na wykonanie parkingu w Sulejowku, na przebudowq drogi Porqb-Sokole,
wykonanie sygnalizacji swietlnej w Sulej6wku. Wykreslone zostalo zadanie
doty'czqce rozbudowy archiwum Starostwa, termomodernizacjq czgsci budynku ZS,A.



Zmniejszono kwotq do 100.000 zl na zakup sprzqtu komputerowego dla Starostwa.
Wpisano budowg Domu Dziecka w Minsku Maz., zadanie dotyczqce budowy boiska
w ZS im. M. sktodowskiej-curie rozpisane zostalo na okres 2 rat.
Starosta - Antoni Jan Tarczynski dodal, ze jest propozycja wykreSlenia modernizacji
elewacji z wymianq okien w budynku Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy
Pozarnej. Na przyszly rok w SPZOZjest do przerobienia 2,6 mln zl, a jeszcze nie
zrealizowana w roku biezqcym kwota '1,3 mln zl.

cztonek zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siQ z pytaniem, czy powiat
aplikowat o srodki z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego w rilmach
programu "N iepodlegta".
Starosta powiedzial, ze powiat nie aplikowal o Srodki w ramach tego programu.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila uwagq na duze obciqzenia zwiqzane
ze splatq kredytow.

starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziat, 2e gdybysmy dzis podjgli
dec;y4g, 2e w przyszlym roku sprzedajemy nieruchomosc na ul. Stankowi:rna to
moglibysmy podnieSc dochody w gospodarce nieruchomoSciami o maksymalnie
kwotg 1,5 mln zl.
Starosta powiedzial, 2e tam gdzie jest mozliwosc uzyskania srodkow zewnqtrznych
to nalezy wpisywac takie zadani, a gdzie nie ma ograniczyc do minimum.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e przedstawiona propozycja zaklada
kredyt w granicach 17 mln zl, a oczekiwana waftoSc kredytu to kwota ok. 10 mln zl.
Regulacja placowa w wysokosci 5,5 mln zl to regulacja, ktora jest wpisana na staNe.
Przedstawil projekt, ktory zaktada dwa zadania zgloszone do wojewody, wsz:ystkie
zadania zgloszone przez wojtow i burmistrzow. Powinien byc realizowany tunel
drogowy, zaproponowano zmniejszenie kwoty na zadanie drogowe Halinow-
Krzewina-Desno do kwoty 1 ,1 mln zl, a zdjglq kwotg 200.000 zl przeznaczyc na dwa
zadania w Halinowie w ciqgu tej drogi tj wykonanie chodnika i wykonanie
dokumentacji na most. Propozycja zaklada rowniez wykonanie drogi w Sokolu -
kwota 150,000 zl ikwotg 200.000 zl na wykonanie parkingu w Sulejowku, zadanie
w Minsku Maz. polegajqce na wykonaniu przejscia pieszo-rowerowelJo
w ul. Sosnkowskiego, wykonanie sygnalizacji Swietlnej w ul. Szosowej w Sulejowk,u,
zaRup samochodu dla ZDP - kwota 50.000 zl, pozostawiono zadanie dot. wykclnarria
podjazdu dla niepetnosprawnych przy ul. Kosciuszki 3, rozbudowa systemu
kolejkowego w wydz. Komunikacji, zakup sprzgtu komputerowego - 1oo.o0O zt,
sanrochod dla Policji 45.000 zl, remont budynku ZSE- 230.000 zl, ukonczenie hali
sportowej w ZS Nr 1 - 960.000 zl, modernizaqa szpitala 2,6 mln zl + 1,3 mln ;zl (rrie
wyk,onane w tym roku), a zmniejszenie kwoty na wyposa|enie do kwoty 1,5 rnln zl.
Zaproponowal zmniejszenie do 200.000 zt kwotg na budowq Domu Dziecka. To
wszystko daje lqcznie kwotq 14.773.099 zN

Zaproponowal rozwazenie zmniejszenia zatrudnienia w PUP w Minsku Maz.
Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e budzet powinien siq

bilansowac, a nie jest to realne i trzeba znale2c dobre rozwiqzanie.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, ze nie wie, czy z pewnyr:h

dofinasowan nie powinnismy zrezygnowac, bo nas teraz na to nie bqdzie stac, bo
i tak w 50% musimy zadanie sfinansowac. Powiedzial, ze Klub spotka siq w Srodg
ipo tym spotkaniu bqdzie przekazana informacja. Dodat, ze obecna prcpozyc)a
zostanie przekazana p. Skarbnik.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziata, 2e nie moana nadmriernie
obciq2ac projektu budzetu roku 2018.



Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e najbardziej obciqZajqcym budzet
powiatu w roku przyszlym jest szpital i nalezaloby szuka6 mozliwo5ci pozyskania
Srodkow chociaz na wyposazenie,

Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zglosit potrzebg oznaczenia kierunkow
Warszawa, Wqgr6w, Mihsk Maz. na ul. Przejazd, ul. Asfaltowej i ul. Szosowej
w Sulej6wku,

Ustalono, ze kolejne posiedzenie Zarzqdu Powiatu odbqdzie siq 14 listopada br.
o godz. 9.00.

A.d.12
Protokof posiedzenia w dniu 23 pa2dziernika br. zostat przyjgty.

Ad. 13
Zamkniqd e pos iedze n ra.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu: Piotr Wieczorek

t-ukasz Bogucki


